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SVPF §1 

Val av justerare 

Beslut 
Samverkansradet for pensionarer och funktionsnedsatta utser Gunnel Jernberg att 
justera dagens protokoll. 

Pek & 
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SVPF § 2 

Godkannande av kallelse och dagordning 

Beslut 
Samverkansradet f6r pensionarer och funktionsnedsatta godkanner kallelse och 
dagordning med féljande andring i dagordningen: 

Beslutsdrende Val av ordférande och vice ordforande i samverkansrddet for 
pensiondrer och funktionsnedsatta flyttas upp och blir drende 3. 

<Pe_O Gy) 
Justerandes signatur “\ Utdragsbestyrkande 
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SVPF §3 KS 2023/252 

Val av ordférande och vice ordférande i samverkansradet for 

pensionarer och funktionsnedsatta 

Beslut 
Samverkansradet for pensionarer och funktionsnedsatta beslutar att utse Kjell Tenn 
(C) till ordf6rande och Gunnar Barke (S) till vice ordfG6rande i samverkansrad for 
pensionarer och funktionsnedsatta. 

Sammanfattning av drendet 
Ny ordférande och vice ordférande i samverkansrad for pensionarer och 
funktionsnedsatta beh6ver utses utifran att det 4r ny mandatperiod. Radet utser inom 
sig ordforande och vice ordf6rande enligt reglementet. 

Under m6tets gang 
Peter Egardt ersatter Kjell Tenn vid beslutsarende 1-3 och lamnar sedan 6ver 
ordférandeklubban till Gunnar Barke som vailjs till ersattare for Kjell Tenn i 
samverkansrad for pensionarer och funktionsnedsatta. 

Beslutsunderlag 
Reglemente for Samverkansrad f6r pensiondrer och funktionsnedsatta 

Forslag till beslut 
SamverkansrAadet fér pensionarer och funktionsnedsatta utser xx till ordf6rande och xx 
till vice ordférande i samverkansrad for pensiondrer och funktionsnedsatta. 

Sandlista 
Sekreterare, SvPF 

Justerandes signatuk) Utdragsbestyrkande 
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SVPF §4 

Genomgang av foregaende protokoll och pagaende drenden 

Beslut 
Samverkansrad for pensionarer och funktionsnedsatta beslutar att foregaende 
protokoll laggs till handlingarna. 

Sammanfattning av drendet 
Alf, PRO Idre, tar upp fragan om boendealternativ fran § 47 Egna arenden fran 
foregaende protokoll. Han berattar att det i Idre sitter manga ensamma manniskor 
i egna hus. Elrakningarna slar hart mot dem om Alf efterfragar darfor 
seniorboenden i Idre. 

Mikko svarar att kommunen har en Aldreomsorgsplan dar seniorboenden och 
trygghetsboenden ingar, men inget har 4nnu borjat byggas. Just nu har vi 20 
platser i Idre och nastan alla har fullbelagda. Det behévs trygghetsboenden och 
seniorboenden Aven i Alvdalen. 

Astrid, PRO Sarna, berattar att manga dldre i Sarna efterfragar seniorboende da de 
inte vill flytta direkt in pa aldreboendet fran eget boende och foreslar att Skrullebo, 
som i nulaget star tomt, skulle kunna géras om till tva eller tre lagenheter. 

Anette berattar att det inte ar sa manga som behover boende just nu — totalt ca 251 
Sarna och Idre tillsammans. Anette tar till sig idéen om att bygga seniorbostader i 
Skrullebo. 

Gunnar berattar att det jobbas generellt pa att ta fram nya detaljplaner for att man 
ska kunna bygga utifran radande bostadsbrist i hela kommunen. Pa Prastjolet i Idre 
kommer manga nya lagenheter att byggas. 

Mats, SPF Alvdalen, tar upp fragan om fardtjanst fran foregdende protokoll, dar det 
star att det fungerar daligt med langa vantetider och sa vidare. Han berattar att han 
traffat en aldre herre som 4r valdigt nojd med fardtjansten och som berattar att det 
fungerar valdigt bra om man r ute i god tid och bestaller resorna. Man kan inte 
ringa samma dag som man behGver nyttja fardtjanst. 

Narsjukvardsplatsen i Sarna — Vi har tva korttidsplatser i Sarna dar patienter som 
skrivs ut fran lasarettet har mOjlighet att vara tillfalligtvis i de fall de inte klarar sig 
sjalva i hemmet. Narsjukvardsplatsen likstalls i det ndrmaste med akutsjukvard och 
anvands i snitt av tre patienter/manad, den ar alltsa inte fullbelagd. 
Narsjukvardsplatsen kraver mycket resurser och dr i nulaget stangd pa helger. 
Diskussion med Region om avtalet pagar 

Beslutsunderlag 
Foéregaéende protokoll fran 2022-12-08 

Forslag till beslut 
Foregaende protokoll laggs till handlingarna. 

( 
Justerandes signatur—/ Utdragsbestyrkande 
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SVPF §5 

Information fran kommunstyrelsens ordférande 

Peter Egardt informerar 
Peter Egardt, KSO, och Hanna Dahlqvist, administrativ chef, har haft medborgardialog 

i Sarna kring sarnakontoret utifran att Susanne Enochsson som bemannar kontoret 

jobbar halvtid fran i &r och gar helt i pension till sommaren. Administrativa enheten i 

Alvdalens kommunhus bemannar i dagslaget sarnakontoret tva dagar per vecka. 
Arendet lyftes aven pA samverkansrad for ungdomar for att ge dem mojlighet att 

inkomma med synpunkter. 

Vid medborgardialogen har det tydligt framkommit att det finns 6nskan och behov av 

att sirnakontoret finns kvar och bemannas. Hanna har samlat in synpunkterna och 

kommer att formulera ett forslag pA lésning under vintern/varen. 

Foértroendevalda och tjanstepersoner kommer ha tva verksamhetsdagar i slutet av 

februari pa Lévasgrden for att i forsta hand titta pa budgeten for 2024. Vi har en god 

ekonomi. Vi har lagt en god grund och kommer klara 2023 med ett 6verskott. Ar 2024 

ser mer osakert ut och vi bereder oss pa att sinka kostnader eller hdja intakter. 

Representanter fran kommunen och naringslivet kommer att beséka Svenska Kraftnat i 

mitten av februari for att diskutera Alvdalens kommuns placering i elprisomrade 3. 

Riksvag 70 — Vi har fatt besked fran Regionen att det inte blir nagra pengar till Rv7o 

Sarnaheden-Idre. Det innebar att kommunen nu funderar Gver olika alternativ for att 

s4 snabbt som mojligt kunna fa till den nédvandiga upprustningen av den vagstrackan. 

Utbildningsdagen for kommunstyrelsen i krisberedskap genomférdes den 16 december. 

En halv dags forelasning pa hotellet. 

Kommunen har avsatt medel for investeringar under de kommande tre aren for att 

kunna klara framfor allt vatten- och varmeférs6rjning til] kommunens aldreboenden 

vid krislage. 

Justerandes signatur — Utdragsbestyrkande 
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SVPF §6 

Information fran vard- och omsorgsutskottets ordf6rande 

Anette Eriksson (s) informerar 
Nasta vard- och omsorgsutskott ar den 21 februari. Innan motet, som halls i 

kommunhuset, g6r utskottsledaméterna ett besok pa Furuvagens aldreboende. 

Den 22 mars kommer utskottet att besdka Sarna aldreboende och aven halla 

sammantradet dar. 

Vid senaste utskottsmOtet i januari hélls motet pa Tallbackens 4ldreboende och 

personalen fick mdjlighet att traffa oss politiker en stund innan motet for att stalla 

fragor. Det som framkom vid méte med personalen pa Tallbacken ar att det behovs mer 

personal, det ar slitsamt att arbeta inom varden, yrkesstolthet. 

Aterinvigning av avdelning Fjarilen (f d Glimten) i Idre den 14 mars dar dagverksamhet 

bedrivs. F6r att fa delta i dagverksamheten kravs en bistandsbedomning. 

2 
Justeratdes signatur Utdragsbestyrkande 
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SVPF §7 

Information fran férvaltningschef for vard- och omsorg 

Mikko Talala informerar 
Sarna dldreboende — Fastigheten ar privatagd och fastighetsagaren planerar for en 
kraftig hyreshéjning. Kommunen har ett ar pa sig att lamna lokalen och forsoker hitta 
annat alternativ. Det skulle finnas vinster med samlokalisering i norr eftersom det ar 
svart att rekrytera personal till vard och omsorg. 

Alf Nordin: Nar kommer Solangsgarden att 6ppnas upp for besdkare utifran som vill ta 
del av underh4llningen vid trivselverksamheten? Mikko tar med sig fragan och 
undersoker varfor inga utifran slapps in. 

Sommarplaneringen — Annonsering efter semestervikarier, HR och bemanning har 
dialog med Diab kring m@jligheter att saésongsanstilld fjallpersonal arbetar inom 
kommunens vard och omsorg under sommartid. Erbjudande om prova-pa-dagar med 

l6n. 

Besdk av IVO — Inspektionen fér vard och omsorg har bes6ékt Tallbackens Aldreboende 

efter inspektioner under coronapandemin som pavisat brister i alla Sveriges kommuner 

vad giiler palliativ vard och hygien. Alvdalens kommun Ar nastan den enda kommunen 

ilandet som saljer sina tjanster till Region avseende palliativ vard. Vi har hog 
kompetens hos skoterskorna och ar verkligen bra pa palliativ vard. 

Pensionsavgangar — tre chefer kommer att ga i pension inom de narmaste tva aren. 

Nyutexaminerade underskéterskor — Vi har med hjalp av statsbidrag kunnat kopa in en 

underskoterskeutbildning och darigenom erbjudit alla vardbitréden att lasa till 
undersk6terska, vilket resulterat i 14 nya underskoterskor. 

H  & 
Justerandes signatur~ Utdragsbestyrkande 
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SVPF §8 

Information fran demokratisamordnaren 

Tomas Nord informerar 
Rapport fran ungdomsradet: Dalig sn6r6djning i norra kommundelen. Liknande 
diskussioner i ungdomsradet om matraden. Rektorer informerar klasserna om 
matradsinbjudan och klasserna réstar fram tva representanter vardera som far delta i 
matraden. 

Forvaltningschef Anna-Karin Olsson presenterade atgardsplanen som tagits fram efter 
LUPP-resultatet. 

Mellbystrand ar populart bland kommuninvanarna och manga har Jamnat in 
intresseanmAlningar. Lottdragning kommer ske nar anmalningstiden gatt ut. 

Dyster statistik vad galler droger och stélder, enligt polisen. Alvdalen har haft tva bes6k 
av droghundar i skolorna. Inga droger hittades. 

Vattenprover kommer tas fran reningsverken f6r att kontrollera vilka droger som 
cirkulerar. 

Samverkansrad f6r ungdomar har valt Irma Bergseth, 4k 8 Strandskolan, som 
ordférande och Filip Karlsson, ak 1 AUC, som vice ordf6rande. 

Anna-Karin Olsson har lamnat en skrivelse till kommunstyrelsen utifran synpunkter 
fran unga om att det inte gar att ta sig via buss till och fran ungdomsgardar och upp till 
Idre fjall for att aka skidor utan att tvingas 6vernatta pa grund av att det inte gar nagra 
bussar for hemfard. 

Alf Nordin, PRO, reflekterar Gver att en tredjedel av unga flickor mar daligt enligt 
LUPP:en. 

Tomas berattar att djupintervjuer genomfoérts med slumpvalda flickor i grundskolan i 
kommunen. Det ar ett nationellt problem. Djupintervjumaterialet och andra 
utredningar som gjorts har mynnat ut i den atgardsplan som Anna-Karin Olsson 
presenterade idag vid samverkansrad for ungdomar. 

ey 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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SVPF 89 

Egna drenden 

SPF och PRO i Alvdalen har sammanstallt fragor infor dagens sammantrade. Fragorna 

har skickats ut till tjanstepersoner for att besvaras sa utf6rligt som mojligt. 

1. Hur togs resultatet fran "hemtjdnstindex" emot av verksamheten? 
Mikko Talala, forvaltningschef vard- och omsorg svarar pa fraga 1-2: Forvaltningschef 
har delgett resultatet till enhetschefer inom hemtjanst, kommunikat6rer och Norra 

Dalarnas myndighetsnamnd. Det ar bra att se hur vi ligger till inom de olika omradena 

som paverkar kvaliteten. En del forbattringar har redan genomforts, bl a informationen 

pa kommunens hemsida. 

2. Hur kommer kommunen att arbeta vidare med hemtjdnstindex for att hamna 

pa 6vre halvan? 
Nar det galler information sa har webbinformationen om hemtjanst och 

bistandshandlaggning andrats. Det har skapats en ny sida som heter "Hjalp i hemmet" 

dar hemtjanst finns beskrivet. Forvaltningschef har dven 6nskat att man ska titta pa om 

man kan ha mer information om priser osv. 

Norra Dalarnas myndighetsnamnd har fatt information om resultaten. Det finns 
mycket att jobba med, t ex battre samverkan och tillganglighet i sin arbetsgrupp. 

Vi har nagra stora arbeten pa gang som kommer att paverka de personella resurserna. 

Vi star infor en utmaning med kompetensf6rs6rjning och mste hitta ett satt anvanda 

de resurser som vi redan har pa ett battre satt. Detta kommer forhoppningsvis aven 

minska antalet personer som brukarna traffar, ge battre kontinuitet. Vi har redan i 

somras bérjat med omvardnadsansvarig inom hemtjansten. 

Vi hittar kontinuerligt nya digitala hjalpmedel och e-tjanster for att mdjliggora battre 

sjalvstandighet i hemmen. Samverkan och arbetsgrupper med regionen for att fa battre 

samverkan med primarvarden. 

e Vara égon och Gron blir inte bdttre av hég Glider. Svaret vi fick dr att de 

rutiner vi har gar inte att dndra pa. Ak till Mora med hérsel och &k till 

Falun med dgonen! Onskemal om att égonldkare fran Falun finns pa plats 

pa Mora lasarett ett antal dagar per manad. 

Anette Eriksson besvarar fragan: Det ar Region Dalarna som ansvarar for detta. 

Anette sitter med i ValfardsrAdet dar Sofia jarl ar ordf6rande och tar med sig fraga 

dit. 

Gunnar Barke foreslar att man ber de ledamoter i kommunen som ar invalda i 

regionfullmaktige att skriva en motion avseende detta for att pa sa satt vacka fragan 

pa regionniva. 

OB a 
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3. Har behovet av ekonomisk hjdlp/stéd férGndrats ndr manga varor och 

tjGnster har 6kat i pris? 
Fr4ga 3-6 svar fran Mathias Jones, enhetschef IFO och Arbete och Integration: Over lag 

ser vi ingen 6kning av antal sdkanden. Ett fatal har dock ansokt pa grund av de hoga 

elpriserna som vanligtvis inte hade behévt sdka om ekonomiskt bistand. 

4. Vilken hjdlp gar att fa? 
Fran socialtjansten kan man fa ekonomiskt bistand. I kommunen kan man 4ven fa 

hjalp via en budget- och skuldrAdgivare ifall man har inkomster, men anda upplever att 

pengarna inte racker till. 

5. Hur gar man till vaga for att fa hjdlp? 
For att f4 hjalp av socialtjansten behéver man forst lamna in en ansokan. Galler 

ansokan ekonomiskt bistand gér man det lattast via kommunens e-tjanst. Mer 

information om ekonomiskt bistand och lank till e-tjansten hittar man pa Ekonomiskt 

bistand - Alvdalens kommun (alvdalen.se) . 

6. Vem kan fa hjalp? 
Alla kan ansdka om ekonomiskt bistand. Efter att socialtjansten fatt in en ansokan 

inleds en utredning for att kontrollera om personen har ratt till bistand och hur mycket 

som kan betalas ut fér att personen ska uppna en skélig levnadsniva. Pensionarer ska i 
forsta hand ansoka om 4ldreférs6rjningsstéd om de har en lag pension, men kan 

ans6éka hos socialtjansten ifall ett akut behov uppstar. 

7. Hur paverkas kommunens budget av det héga elpriset? 
Svar fran Kristian Koivumaki, ekonomichef: Fér primarkommunen motsvarar 

elkostnaderna ca 0,5 % av de totala kostnaderna 2023, f6r koncernen omkring 4 %. 

Primarkommunen elkostnader beraknas 6ka fran 1,6 mkr 2021 till omkring 3 mkr 

2023. Koncernen fran 14 till 30 mkr. Koncernens totala elforbrukning inkl 

allmannyttan ar ca 14 miljoner kwh. 

Kommunen hyr sina lokaler av kommunala bolag, i hyran ingar el. Hyrorna indexeras 

med KPI per oktober, vilket for 2023 innebar en 6kning med 9,5%, detta motsvarar 

cirka 8 mkr. Med dessa hyresdkningar far de kommunala bolagen inrymma 6kade 

rante- och elkostnader, mm. 

NDL &NDF har andra elavtal an AVA & primarkommunen dar de sistnamnda har ett 

elavtal 2023 ut dar 50 % ar bundet till ca 80 Gre/kwh och resterande 50 % foéljer 

marknaden. Behovs atgarder eller besparingar? Eftersom elkostnaderna samt Ovriga 

kostnadsposter sannolikt 6kar mer an intaékterna kommer vissa atgarder inom 
underhall att vidtas av bolagen. VA forbrukar ca 4,5 miljoner kwh och VA delen av AVA 

omsiatter omkring 40 mkr/ar. Sa dkar elpriset med 1 kr/kwh sa behéver bolaget 6ka 

taxan med Over 10 %. 

Kommunen tittar pA vilka atgarder som kan vidtas for att sinka forbrukningen och 

kostnaderna. Elpriset ar dock bara en del av varfér atgarder behdver vidtas. Andra 
stora kostnadsékningar ar pensioner (nastan +100% pa 2 ar, vilket ger ungefar 20 mkr 

i Okade kostnader), léneutvecklingen (1%=3,5 mkr/ar), rantekostnader (ca 700 mkr i 

lan, 1%=7 mkr), forbrukningsvaror (livsmedel, 20%=1 mkr, mm), systemkostnader 

Gy 
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(som indexeras), VA/el/varme/bransle, mm. Samt langsammare skatteutveckling (- 

1%=5 mkr) och sankta statsbidrag inom flera omraden, bland annat inom aldreomsorg. 

8. Fragor om kostnader fér vattenforbrukningen i Alvdalens kommun 
Mora och Orsa har vattenmitare och betalar efter forbrukning. I Alvdalen betalar vi 

samma pris for vattnet oavsett forbrukning. Ex) En ensam pensionar som har valdigt 

lite forbrukning betalar lika mycket som en stor familj med till exempel pool och 

kanske vaxthus. 

Hur ar det med de som har jordbruk med djur och odlingar som behover vattnas? Har 

de samma kostnad som vi trots st6érre forbrukning? For oss pensiondrer vore det mest 

ekonomiskt med vattenmatare? 

Mattias Mjéberg, utvecklingschef NODAVA besvarar fragorna: 
Det stammer att utgangspunkten i Mora och Orsa ar att forbrukningsavgifterna 

debiteras utifran uppmatt forbrukning med vissa avvikelser. I Orsa sker ingen matning 

i Grénklitt, Fryks4s och Torsmo pa grund av ett politiskt beslut i Kommunfullmaktige. I 

Alvdalen finns beslut i Kommunfullmaktige att forbrukningsavgift normalt ska 

beraknas utifran schablon men att fastigheter med fler an fyra lagenheter far 

vattenmitare installerade. Det betyder att alla enfamiljshus betalar enligt en schablon 

(ca 133 kbm/Aar) oavsett om man bor permanent pa fastigheten eller bara brukar den ett 

fatal veckor per ar. 

I Alvdalen har vi ett stort antal fritidsfastigheter som har en lagre forbrukning an om 

fastigheterna skulle anvandas permanent. Att infora matning pa samtliga fastigheter 

skulle darmed kunna sanka intaékterna och tvinga kommunen till att ta ett beslut om att 

héja avgifterna for att tacka intaktsglappet. Den delen av avgiften som baseras pa de 

rorliga kostnaderna, dvs. faktisk vattenforbrukning, ar relativt lag (ca 30%) vilket 

innebar att en héjning av avgifterna slar mest pa de fasta delarna. Dessa tva faktorer 
tillsammans gor att det inte sakert att det blir billigare for fastigheter med en lagre 

forbrukning om det politiska beslutet andras till att samtliga fastigheter betalar for 

uppmatt forbrukning. 

Fastigheter som innehller stérre lokalytor som inte avser bostadsyta far betala avgift 

per pabérjad 200 kvm yta, detta kan avse till exempel ladugardar som innehiller 

mjolkkor. Det innebar att dessa jordbruksfastigheter far betala for bade bostadshuset 

och ladugarden. 

9. Vad kostar det per portion fér Gldre och skolbarn? 
Anna-Lena Lindholm, kostchef besvarar fraga 9-15: Ravarukostnaden for en 

barnportion 4r ca 10-20 kr. Inom aldreomsorgen far kommunen in 4375:-/manad per 

brukare, vilket blir 144:-/dygn (fran frukost till nattmacka). Livsmedelspriserna har 

hdjts med 20%, vilket gor att vi beh6ver se 6ver vilka alternativ som finns for att sanka 

kostnaderna, utan att det blir pa bekostnad av kvaliteten. 

10. Har de olika matsedlar? 
Vi fors6ker samordna sA mycket det gar. Pagdende projekt dar alla recept ses 6ver. Vi 

ska laga samma matratter i Alvdalen, Sarna och Idre. 

Ky _@ 
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11. Far man vGlja mellan olika ratter? 
Till de aldre tillagas en varmratt per dag, men med mdjlighet att valja ett kallt 

alternativ (t ex skinka, agg, sill). Detta for att halla matsvinn och kostnader nere. 

12, Manga dildre ater mycket sma portioner eller kanske inte alls. Maste de 

betala lika mycket? 
Vi har vid olika skeden i livet behov av olika mycket mat pa tallriken. Oavsett 

portionsstorlek ska en portion innehAlla ca 550 kcal. Aldre har mer behov av mer 

protein, vilket gér att maten blir dyrare. En liten portion mat betyder alltsa inte att den 

ar billigare. 

~ Hurstor andel av ravarorna dr svenskproducerade? 

Riktlinje: 50% i forsta hand narproducerat och ekologiskt — dalaproducerat — 

svenskt. 

13. G6rs det mat pa avdelningarna? 
Avdelningarna varmer mat, gér mellanmal och iordningstaller kalla mal. Har mojlighet 

att baka fikabrod. Matlagning sker i kommunens tre tillagningskok. 

14. Hur mycket mat gar till kompost varje dag? 
Ingen matning gjord inom 4ldreomsorgen, men det kommer framledes att genomforas. 

15. G6rs besék pa avdelningarna av personal fran kéket sd de vet hur det 

fungerar ddr, ex hur mycket mat de boende Gter och hur mycket som blir 

6ver? 
Anna-Lena har under sin korta tid som kostchef i kommunen dnnu inte hunnit besoka 

alla avdelningarna. Kokspersonalen gor inga bes6k ute pa avdelningarna dit maten 

distribueras. 

16. Vilka ingar i matraden i Sdrna och Idre, far boende pa trygghetsboendet 

delta? 
Kostchefen skickar inbjudan till enhetschefer som i sin tur bjuder in de personer som 

ska medverka vid matraden. De boende pa Solangsgarden 6nskar bli inbjudna till 

matraden. 

Kommunens kostpolicy bifogas vid utskick av det justerade protokollet till 

motesdeltagare. 

Wp _ 2 
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SVPF §10 

Ovriga rapporter 

Mats, SPF Alvdalen, har list en undersékning i tidningen Land: Alvdalens kommun ar 

Ater igen Sveriges basta smA4huskommun ledd av sin stora tillvaxt av privat initierade 

smahus. 

Gunnar understryker vikten av att lyfta fram det som ar positivt i kommunen. 

A & 
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Ovriga fragor 

Inga 6vriga fragor. 
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SVPF § 12 

Nasta sammantrade 2023-05-04 

Skicka in era fragor och rapporter senast tva veckor innan métesdatum, allra helst 
innan dagordning och 6vriga moteshandlingar skickas ut. 
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SVPF §13 

Motet avslutas 

Ordférande Gunnar Barke tackar for ett trevligt mote. 
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SVPF § 14 

Delgivningar 

1. Protokoll Vard- och omsorgsutskottet 2022-11-23 
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